
 

Referat styremøte 12. oktober 2023 

Tid og sted: Kl. 17:00 – 18:30 på Klatreverket 

Til stede: Marianne, Ulrik, Kjetil, Ingfrid, Lars Even, Birgit, Ronny, Tonje (sak nr.2 og 3), Charlotte 

Ikke til stede: Elise 
 

Sak Innhold Ansvarlig 

1 Gjennomgang og godkjenning av referat fra forrige møte og agenda for dagens 

møte 

Referat fra 14.09.23 ble godkjent.  

Marianne 

2 Fremtiden til Aquarama 

I dag er det to treningsgrupper på AQ. De andre gruppene har blitt flyttet etter gjentatte 

forespørsler fra treningsgrupper og trenere selv. Nå som de fleste gruppene er flyttet til 

KV er det naturlig å flytte de siste også. Dette har de også et ønske om selv. Å flytte 

gruppene frigjør plass til annen aktivitet.   

Kostnaden blir 36 000 kr ekstra pr. semester. 80 kr. pr utøver pr. gang. Maks 15 utøvere 

pr. parti. 15 mandager/tirsdager pr. semester. Regnestykket er regnet ut fra et 

maksantall. 

Hvis det blir for stor økning i pris for medlemmene for å flytte gruppene, kan vi være 

behjelpelige med å søke fra fritidsfondet hos kommunen. 

Selve fremtiden til AQ bør avgjøres på årsmøtet heller enn på et styremøte. Forslag om 

at dette er en sak for årsmøtet, noe medlemmene bør få bestemme, men at det kan 

forhandles i forkant med kommunen sånn at det er klart til årsmøtet. Viktig å forberede 

saken godt til årsmøtet.  

Vedtak: 

Klatreverket Kristiansand brukes som arena for klubbens organiserte aktivitet fra 1. 

januar 2024. 

Lars Even / 

Tonje 

3 Sponsing av cuper 

Ronny har undersøkt mange steder for å finne aktører. De er negative til dekking av 

reiseutgifter. Satsningsgruppa betaler i dag kun 1000kr i egenandel (inkl. flyturer og 

hotellovernattinger). For å få til sponsing må det ytes en del selv; enten via dugnad eller 

høyere egenandel. Må vise vilje, og da kan det åpnes dører.  

Marianne / 

Ronny / 

Tonje 



 

Men det er viktig å holde egenandelen lav for at alle skal kunne være med. Helt bevisst 

har det ikke blitt stilt så mye krav. Først bygge opp gruppa og få opp nivået. Må etter 

hvert strammes inn på bidrag i klubben + flere tiltak.  

Styret bør tildele satsingsgruppa en sum i året, slik som med andre utgiftsposter. Hva 

har klubben råd til å gi?  

Ronny lurer på hva satsingsgruppa tenker, og hvor langt de er villig til å strekke seg. 

Dette må definitivt jobbes videre med.  

Tonje og Ronny tar dialogen videre og kommer med forslag etter hvert.  

4 Nasjonal paraklatresamling 

Vi har igjen 280 000,- i para-midler og tenker å bruke noe av midlene på denne 

samlingen. Viktig at klubben bruker penger på dette, at vi skaper ei god helg for denne 

paragruppa. 2-6 deltakere har vist interesse. 

Vedtak 1:  

Vi sender paragruppa med trenere og ledsagere på nasjonal paraklatresamling. Lik 

egenandel for ledsagere og deltakere, 500kr på hver.  

Vedtak 2:  

Birgit finner ut hvordan resten av utgiftene blir for 2023 og hvor mye vi kan bruke på 

klatretak ifht budsjett.  

Birgit 

5 Eventuelt 

Sette dato for julefest 

Kjetil og Birgit har bedt andre om å ta over ballen i organisering av julefesten. Marianne 

tar initiativ og ønsker at flere melder seg. Julefest: lørdag 9.desember.  

Påmelding til samling i Bergen 3.-4. november 

Kjetil, Ingfrid og Birgit reiser. Etter samlingen planlegger de medlemsmøte med Ronny. 

De melder seg på innen fristen den 20.oktober.  

 

Marianne 

 

 

Marianne 

Neste styremøte: 9.november kl.18. 


